



# ***R.Z. TRADING LTD.***

805 Fenmar Dr, Toronto, ON M9L 1C8 P: 416-6631-599 F: 416-663-1803  
Web: [www.rztrading.com](http://www.rztrading.com) E-Mail: [rztradingltd@bellnet.ca](mailto:rztradingltd@bellnet.ca)

---

July 14, 2021

Dear Valued Customer / Cher client

As a result of the ever-increasing cost associated with the importing freight and production overseas, we have been force to implement a price increase on many of our items.

**The increase will take effect on August 1<sup>st</sup>, 2021.**

Please contact our office or your sales representative for our update price list. We realize that we are all operating under very difficult business conditions, but these changes are necessary, we appreciate your business and support and we remain committed to servicing your needs in the future.

Suite à une constante augmentation des coûts reliés à la production outre-mer ainsi qu'aux coûts d'importation, nous sommes dans l'obligation d'augmenter le prix sur plusieurs de nos articles.

**Cette augmentation sera en vigueur à partir du 1er août 2021.**

Veillez contacter nos bureaux ou votre représentant des ventes pour obtenir la liste de prix mise à jour. Nous reconnaissons les conditions d'affaires difficiles sous lesquelles nous opérons tous, mais ces changements sont malheureusement nécessaires. Nous sommes reconnaissants de votre compréhension et votre support, et sommes ravis de continuer à vous servir pour combler vos besoins futurs.

Sincerely / Cordialement,

Ran Zeev  
R.Z. Trading Ltd.,  
805 Fenmar Drive,  
Toronto, Ontario  
M9L 1C8